



Working Group  
Additive Manufacturing

Aalberts Industries ist eine niederländische Aktiengesellschaft, die 1975 von Jan Aalberts gegründet wurde. Die Gruppe besteht aus vier Geschäftsbereichen: Installation Technology, Material Technology, Climate Technology und Industrial Technology. Mit über 16.000 Mitarbeitern betreibt Aalberts ca. 150 Produktionsstandorte mit Aktivitäten in über 50 Ländern. Im Bereich Additive Manufacturing bietet Aalberts Industries Material Technology eine einzigartige Kombination aus fortschrittlichen Wärmebehandlungen, Oberflächenbehandlungen, Hot Isostatic Pressing Technologien und hochspezialisierter Fertigungsexpertise unter Nutzung eines globalen Netzwerks von Standorten mit ausgezeichneten lokalen Kenntnissen und Dienstleistungen. Wir hoffen, dass wir mit diesem Know-How die AG Additive Fertigung des VDMA tatkräftig unterstützen können.

Aalberts Industries is a Dutch public company, founded by Jan Aalberts in 1975. The group consists of four business: Installation Technology, Material Technology, Climate Technology and Industrial Technology. With over 16,000 employees, Aalberts operates some 70 business locations and 80 service locations with activities in over 50 countries. In the field of Additive Manufacturing Aalberts Industries Material Technology offers a unique combination of advanced heat treatments, surface treatments, hot isostatic pressing technologies and highly specialized manufacturing expertise making use of a global network of locations with excellent local knowledge and service. We hope that we can actively support the AG Additive Manufacturing of the VDMA with this know-how.